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Vragen van de leden Van Toorenburg en Geurts (beiden CDA) aan de 
Minister van Veiligheid en Justitie over het bericht «NVWA gebruikt 
satellietdata bij controles vanggewas» (ingezonden 10 oktober 2017). 

Mededeling van Minister Grapperhaus (Justitie en Veiligheid) (ontvangen 
2 november 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «NVWA gebruikt satellietdata bij controles 
vanggewas»?1 

Vraag 2
In hoeverre is het mogelijk om dergelijke satellietdata ook te gebruiken bij het 
opsporen van illegale hennepplantages die geplaatst worden tussen de 
gewassen van boeren? 

Vraag 3
Indien er sprake is van belemmeringen op dit gebied, hoe verhouden deze 
zich met de eerder door u genoemde bezwaren tegen het houden van 
hennepvluchten of de inzet van wietdrones? 

Vraag 4
Bent u bereid onderzoek te doen naar de inzet van satellietdata voor de 
opsporing van illegale hennepplantages tussen de gewassen van boeren? 

Vraag 5
Ziet u mogelijkheid tot samenwerking tussen de Nederlandse Voedsel- en 
Warenautoriteit (NVWA) en de politie op dit gebied? 

Mededeling 

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van het lid Van Toorenburg 
en Geurts (beiden CDA) van uw Kamer aan de Minister van Veiligheid en 
Justitie over het bericht «NVWA gebruikt satellietdata bij controles vangge-
was» (ingezonden 10 oktober 2017) niet binnen de gebruikelijke termijn 

1 nvwa.nl, 19 september 2017
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kunnen worden beantwoord, aangezien nog niet alle benodigde informatie is 
ontvangen. 
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.
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